
L«Escala reclama que l«of icina de Mossos es conver teixi en

comissaria

El director dels Serveis Territorials diu que se seguir� treballant per a

aconseguir el canvi

La junta de seguretat que es va celebrar ahir a

l«Ajuntament.

L'ESCALA | G.T.

L'alcalde de l'Escala, Estanis Puig (PSC), reclama al director dels

Serveis Territorials d'Interior, Alber t Ballesta, que es formalitzi la

conversi� a comissaria de districte de l'of icina dels Mossos

d'Esquadra al municipi. El batlle va fer aquesta petici� aprof itant la

visita de Ballesta per la Junta Local de Seguretat on el responsable

d'Interior va assegurar que en pocs mesos es podria of icialitzar

que l'Escala tingui el reconeixement d'Unitat de Seguretat

Ciutadana cosa que "suposaria que tingu辿s agents assignats de forma directa i que no s'hagi de proveir amb

agents de Roses". D'altra banda i segons les dades facilitades a la trobada, el nombre de fets delictius al

municipi han baixat un 12,4% durant el darrer any.

"Valorem molt positivament les estad鱈stiques que ens duen que l'Escala 辿s una poblaci坦 segura, malgrat

que hi hagi fets puntuals que puguin distorsionar la percepci坦 ciutadana al respecte, per嘆 creiem que ja ha

arribat el moment que la comissaria de l'Escala no depengui de la de Roses com passa ara", assegura Puig. En

aquest sentit, demana que s'acceleri la formalitzaci坦 de la conversi坦 de l'of icina que els Mossos tenen a la

poblaci坦 en comissaria de districte.

Ballesta, per la seva banda, es va mostrar conven巽ut que en poc temps es podria of icialitzar que l'Escala

tingu辿s el reconeixement d'Unitat de Seguretat Ciutadana. Aix嘆 implicaria, diu, que els agents s'hi assignessin

de forma directa i no s'hagin de proveir des de Roses. "Aix嘆 pot ser possible en un per鱈ode breu per嘆

seguirem treballant per tal que sigui comissaria de districte, que 辿s el que ha de ser, cosa que compor ta, entre

d'altres q端estions, com tenir una petita unitat d'investigaci坦, of icina de relacions amb la comunitat, etc.

Treballarem perqu竪 aix嘆 sigui aix鱈", va assegurar el responsable d'Interior a Girona.

Amb tot, Ballesta va af irmar que "el municipi 辿s un punt amb un nivell molt baix d'activitat delinq端encial i 辿s

un lloc segur". En aquest sentit, les dades facilitades conclouen que durant el darrer any, el nombre de fets

delictius han baixat un 12,4%. Se segueix aix鱈, diuen, amb la l鱈nia dels darrers anys en qu竪 s'ha fet especial

incid竪ncia en el treball conjunt entre la Policia Local i els Mossos d'Esquadra. Per tipologia, el que baixa m辿s

辿s el nombre de faltes (-14,4%), mentre que els delictes han baixat un 10,3%.

El cap de la Policia Local, Ramon P辿rez, tamb辿 va destacar un impor tant descens del nombre d'accidents en

el que por tem d'any. En aquest sentit, va dir que se n'havien produ�t 79, mentre que en el mateix per�ode de l'any

passat se n'havien registrat 111. Pr�cticament la meitat dels casos (45,62% ) s�n accidents lleus produ�ts per

despistaments dels conductors.

Seguretat dels vehicles

El cos policial, per�, va demanar m�s "cura" en la seguretat dels vehicles. I �s que, segons van dir, s'ha detectat

un increment impor tant del nombre de vehicles que no han passat la ITV o que circulen sense l'asseguran�a



obligat�ria. En total, aquest any s'han presentat 169 den�ncies davant de les 28 de l'any passat sense la ITV i 31

casos m�s sense asseguran�a davant dels 15 de l'anterior.
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